
Møtereferat årsmøte mars 2015 
 

 

 

 

Sted  :  Holmeknappen (hos Rune) 

Dato  :  06.03.15 

Tilstede :  Rune, Gisele, Jess, Anne og Jegvan 

 

 

 

Kort resyme: Møtet ble holdt hos Rune hvor verten sørget for kaffe og Anne 

«noko attåt.»   

 Det ble vedtatt å beholde nåværende styre i påvente av nytt styremøte 

senere i år, dvs.: Jegvan (formann), Rune (NK), Reidar (kasserer), 

Torbjørn og Alf. 

 Strategi: Vedlikeholde og oppgradere Lenda, vøle på sjøhuset på 

Skjelanger og fortsette søknadsprosessen om midler. 

 Medlemsmasse: 25 per i dag, stabil. 

 Beskjeden, men ryddig økonomi, grasrotmidler overraskende stor! 

 

 

Introduksjon: Etter en kort ”hilserunde” ble en gjennomgang av agenda  

foretatt innledningsvis og dette ble i hovedsak fulgt gjennom møtet. Hyggelig 

bekjentskap var Jess som stilte på møtet, en skikkelig trebåtentusiast som nok 

har mye å bidra med! Han har tidligere vært tilknyttet Steilene kystlag på 

Nesodden. 

 

Saker: 

 

1. Medlemsliste: 

 

Pr, dags dato har Holsnøy Kystlag (HK) 25 registrerte medlemmer som viser 

en stabil tendens.  

 

2. Status Sjøhuset på Skjelanger (Jegvan):  

 

Sjøhuset er i god stand, men krever likevel vøling fra HK sin side. 

Muligheter for at vi med tiden kan få rigget er båtopptrekk slik at 

medlemmer kan ta opp småbåter for stell og bunnsmurning. Søknad er sendt 

Meland kommune om kr. 10000,-  

 

 



 

 

 

3. HK’s båter pr. i dag og oppbevaring av disse (Rune): 

 

Det er meningen at ro-gavlbåten på Kårbø kai skal flyttes til Skjelanger når 

man får tid og anledning til dette. Lenda blir liggende ved Saltholmen inntil 

videre. De 2 gamle færingene våre er godt oppbevart i sjøhuset på 

Skjelanger. 

 

4. Videre planer med Lenda (Rune) 

 

En del ulike synspunkter ble diskutert. Rune vil lage en prioriteringsplan. 

Toalettløsning, vinterpresenning og sikker strømforsyning fra nøst til Lenda 

er aktuelle saker som må prioriteres. Søknad om midler (kr. 50000,-) er sendt 

Meland kommune.  

 

Lenda må rengjøres påmonteres nye anoder og bunnsmøres på slipp i 

Storesund 17 – 19.04.15. Her trengs frivillige og blir det som for 2 år siden 

blir dette en riktig så kjekk samling og Storesund er en liten perle! Kom igjen 

folkens! 

 

 

5. Status mht arbeidsoppgaver blant medlemmer (alle) 

 

Dugnad på Lenda må vi får til på en eller annen måte og Rune vil være leder 

for dette arbeidet, men medlemmer må skjerpe sine interesser og bidra etter 

beste evne. Samme med sjøhuset på Skjelanger, der trengs folk til dugnad. 

Deltakelse på Torgdagen (13/6), Kulturdagene i Meland (siste helgen i 

august), Fylkeslagstreff vest av Sotra (19 – 21/6), Radøy langs (24/5) i robåt 

er blant de aktivitetene vi ser for oss i år. 

 

 

6. Dugnadsarbeid 

 

Rune fører an dugnad på Lenda i samarbeid med medlemmene i kystlaget. 

Fisketurer med Lenda var også fremmet som en god aktivitet. 

 

 

7. Hvilken vei skal vi ta med Lenda mht vern og søknad om midler 

 



Her råder en viss usikkerhet avhengig av vernestatus om det er et mål, noe 

som vil evt bli avklart med Riksantikvaren om ønskelig. Søknad om midler 

vil bli prioritert videre. 

 

 

8. Søknadsprosessen om midler til HK 

 

Topp prioritet! 2 søknader er som nevnt sendt til Meland kommune og flere 

vil følge. 

 

9. Strategi fremover (alle) 

 

Vedlikeholde og oppgradere Lenda, oppgradere sjøhuset på Skjelanger og få 

videre gang i søknadsprosessen om midler. 

 

 

 

Økonomi 

 

Regnskapet er i tråd med god regnskapsskikk og her gir Reidar et verdifullt 

bidrag! 

 

Annet 

 

Dato nytt styremøte: Må bestemmes så snart som mulig. 

 

 

Ågotnes, 09.03.15 

 

Jegvan Kaarbø 

(formann HK) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


